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Ti zÉolt Elnr k Amofty!

,,,elegendő idá' áll -e az I7 autópálya Naf+berek lápon drthalrrdó szakaszának epltéséM
hogy az az átadás után ne süüyedjen meg?" címmel a Há2szabaly 91. ¢-a alapján írásbeli
választ Wnylő kérdés-t kívánok bep?jl tani

Dr. Csillag István
gazdasági és kc zlekedisi

miniszter ürhoz.

Ti~lt Miniszter úr!

Szakmai köri kben de az épülő autópálya térségébent is közismert, hogy az M7 Nagyberek
lápon áthsladő szakasz€émk megépfitése nehéz és költséges műszaki feladat .
Az ilyen s-rakaszokat igen költséges alapozással építik, vagy elegendC időt hagynak az
autópálya altalajának ősszenyornódására, az un,, konszolidációra, mielőtt a végleges
burkolatot megépfü`Lc és a forgalomba adást elvégzik . ismert, hogy az előkészítő munkákat aa
korurányváltás után leállították, így most a választások előtti határidőig már csalt kevesebb,
mint két év áll rendelkezésre az út elkészítésére .

Kérdésein Miniszter Űrhon:
Megvizsgálták-e, ke116 garancia van- e arra, hogy a tervezett átadási időpontig a f0hasznalt
módszerrel a lápra való alapozás esetÉben nem fogom az autópálya a megengedettnél többet
süllyedni?

Várom válaszát,

Budapest, 2004 . augusztus 13 .
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Országgyűlés Hivatala

Dr. Szili Katalin
az Orszdggyu"lés ElnákAnek irominyazám: ,~11095~. J ~~11 vdlasV igénylőkerdés


	page 1

